
Notulen MR vergadering
Datum: 10 mei 2023
Locatie: online

Aanwezig:
Martine Sitter (leerkracht-geleding)
Lars Assendelft (leerkracht-geleding)
Sakine Kondu (oudergeleding)
Renske Pols (oudergeleding)

Afwezig:
Merel Hammerstein (leerkracht-geleding)

Notulist: Renske Pols

1) Opening en vaststelling agenda

2) Accorderen notulen vorige vergadering
De notulen zijn akkoord. Eerder is gevraagd om de MR-pagina van de schoolwebsite te

updaten en de notulen erop te zetten. Dit is nog niet gebeurd. Bij toesturen deze notulen

opnieuw vragen (actiepunt Renske). Wanneer dit is gebeurd hiernaar verwijzen in

nieuwsbrief.

3) Terugblik MR training
Het volgen van de training werd als erg zinvol ervaring. Dit gaf veel meer duidelijkheid over
de kaders en over de rechten van de MR. Ook de jaarplanning is erg zinvol.
Daaruit wordt bijvoorbeeld duidelijk dat we nu begroting en schoolgids zouden moeten
meelezen en erover adviseren. Voor volgende vergadering deze verkrijgen, zodat we deze
volgende vergadering besproken kan worden.
Martine vraagt dit na aan directie.

4) Structuur MR
Voor volgende schooljaar per maand onderwerpen die besproken moeten worden helder
krijgen. Renske maakt jaarplanning met data en onderwerpen. Idee is om en om op dinsdag
en op donderdagavond, om en om fysiek/online. Eerste gedeelte met
leerkracht/oudergeleding, tweede gedeelte met directie.
Martine geeft aan dat het statuut verouderd is, deze volgende keer updaten. Martine zoekt
hem op en stuurt hem door. Volgende vergadering deze updaten, functies binnen MR
vaststellen.

5) Klankbordgroep



Weinig respons op oproep klankbordgroep. Ook ongelukkige timing vlak voor meivakantie.

Renske heeft nagevraagd bij directie wanneer deadline inbreng ouders nieuwbouw. Voor die

tijd nieuwe klankbordgroep plannen.

6) Communicatie

Teruggehoord wordt dat de communicatie vanuit school sterk verbeterd is en dat dit als heel

positief wordt ervaren. Wens vanuit ouders om regelmatiger (bijv 1x in twee weken), maar

kortere nieuwsbrieven te ontvangen.

Daarnaast is de wens vanuit ouders om volgend schooljaar te beginnen met een
jaarplanning, zowel in parro als op papier. Deze wensen teruggeven aan MT.

7) Steunvereniging
Onduidelijk voor leerkrachten hoeveel geld er beschikbaar is voor uitjes/materiaal. Martine
vraagt dit na bij directie. Behoefte aan meer transparantie richting ouders waar geld aan uit
gegeven wordt. Dit aan directie navragen.

8) Verkeerssituatie
Verkeerssituatie Ververij-kant wordt door ouders als onveilig ervaren. Bij directie navragen
wat mogelijkheden zijn dit aan te pakken.

9) Ouderraad
In eerdere vergadering is vastgesteld dat Hans zou navragen wat status groepje hulpouders is
en met de steunvereniging af te temmen hierover. Navraag doen naar stand van zaken bij
directie.

10) Ouderbetrokkenheid

In notulen maart staat dat Hans zou vragen aan Merel enquete op te stellen over

ouderbetrokkenheid. Stand van zaken navragen bij directie.

11) Vervolg:
8 juni 19:30 MR vergadering op locatie
Dan op agenda:

- Begroting
- Schoolgids
- MR statuut

Actiepunten:
- Martine vraagt aan directie of schoolgids en begroting op volgende vergadering

gezet kunnen worden
- Martine vraagt aan directie hoeveel geld beschikbaar vanuit steunvereniging.
- Martine stuurt het huidige MR statuut door
- Renske vraagt nogmaals of notulen MR op website kunnen komen en het MR

deel van de website geupdate kan worden (wanneer dit gebeurd is hiernaar
verwijzen in de nieuwsbrief)

- Renske maakt jaarplanning 2023-2024 vergaderdata en onderwerpen
- Renske en Sakine plannen nieuwe klankbordgroep met als onderwerp

nieuwbouw.
- Algemeen navraag directie:

o Wensen communicatie: frequentere/kortere nieuwsbrief + jaarplanning
op parro en op papier begin volgend schooljaar



o Wat zijn mogelijkheden aanpakken verkeerssituatie Ververij-zijde?
o Wat is stand van zaken navraag status OR/steunvereniging?
o Wat is stand van zaken enqeute ouderbetrokkenheid?
o Kan er transparantie richting ouders komen over uitgaven

steunvereniging?


